

Title (en)
Mop stretching device.

Title (de)
Bespannung für ein Reinigungstuch.

Title (fr)
Dispositif de mise sous tension pour faubert.

Publication
EP 0634132 A1 19950118 (DE)

Application
EP 94111006 A 19940714

Priority
DE 4323943 A 19930716

Abstract (en)
[origin: DE4323943C1] Illustrated is a cleaning device, in particular for covering with a woven of knitted textile base material (2), from which protrude pile threads (10), pile fibres or pile loops which exhibit cleaning action, and a fastening device (12, 12') formed on the base material (2) and intended for receiving a stretching frame holding the cleaning device, in which arrangement an elongate piece of trimming (4) is fastened to the base material (2) along a marginal edge (6) in such a way that the web width of the base material (2) between a fastening line (6, 8) is greater than the corresponding web width of the piece of trimming (4), so that the base material (2) curves or turns up between fastening lines (6, 8). <IMAGE>

Abstract (de)
Offenbart wird eine Reinigungseinrichtung, insbesondere zur Bespannung mit einem gewebten oder gewirkten textilen Grundstoff (2), von dem eine Reinigungswirkung entfaltende Florfäden (10) bzw. -fasern oder -schlingen abstehen, und einer an dem Grundstoff (2) gebildeten Befestigungseinrichtung (12, 12') zur Aufnahme eines die Reinigungseinrichtung haltenden Spannrahmens, wobei auf dem Grundstoff (2) entlang einer Randkante (6) ein längliches Besatzstück (4) derart befestigt ist, daß die Bahnbreite des Grundstoffs (2) zwischen einer Befestigungslinie (6, 8) größer ist als die entsprechende Bahnbreite des Besatzstücks (4), so daß sich der Grundstoff (2) zwischen Befestigungslinien (6, 8) wölbt bzw. umlegt. <IMAGE>

IPC 1-7
A47L 13/20

IPC 8 full level
A47L 13/20 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47L 13/20 (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] DE 9307697 U1 19930708
• [DY] DE 3139245 C2 19840329
• [A] DE 9306485 U1 19930624
• [PA] DE 9309657 U1 19940127 - WEMATIK AG STANS [CH]
• [A] US 4845800 A 19890711 - PEDERSON DARRELL L [US], et al

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH ES FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0634132 A1 19950118; EP 0634132 B1 19971119; AT E160272 T1 19971215; DE 4323943 C1 19940908; ES 2110152 T3 19980201

DOCDB simple family (application)
EP 94111006 A 19940714; AT 94111006 T 19940714; DE 4323943 A 19930716; ES 94111006 T 19940714